
                                          P R O T O K Ó Ł  Nr XXXVIII2009
Z  S E S J I  RADY MIEJSKIEJ w K O Z I E N I C A C H

odbytej w dniu  29 października 2009r  w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego
w Kozienicach

         Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda o godzinie 11-tej otworzył  
S e s j ę Rady Miejskiej w Kozienicach i po powitaniu Radnych, Burmistrza, Z-ców 
Burmistrza, Skarbnika, Sekretarza Gminy, Dyrektorów Wydz. Urzędu Miejskiego, Posła na 
Sejm RP Pana Czesława Czechyrę, zaproszonych Gości  oraz wszystkich obecnych na sali  
obrad, oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie uczestniczy 20  osób, co wobec 
ustawowego składu Rady wynoszącego 21 Radnych, stanowi qworum do podejmowania 
uchwał, decyzji.

  Lista obecności Radnych oraz zaproszonych Gości stanowi integralną część niniejszego 
protokołu.

    W związku z obecnością Posła RP Pana Czesława Czechyry – Przewodniczący Rady 
Miejskiej zapytał – Czy Radni mają zapytania bezpośrednio do Posła?, ponieważ Pan Poseł  
będzie krótko uczestniczyć w obradach sesji w związku z zaplanowanymi,  innymi 
obowiązkami. 
Radni nie zgłosili żadnych zapytań do Posła.

  Zanim przystąpiono do realizacji porządku obrad odbyła się miła uroczystość.
Burmistrz Gminy Pan Tomasz Śmietanka, Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz
Prawda oraz Zastępcy Przewodniczącego Rady Miejskiej Pani Grażyna Ziółek, Pan Edward 
Pułkowski złożyli gratulacje  w związku z wyróżnieniem  n/w nauczycielom:

-  Pani Bogumile Kurek „Medal Komisji Edukacji Narodowej” – przyznany przez Ministra 
Edukacji Narodowej 
- Panią; Zdzisławie Zawodnik, Ewie Chałczyńskiej, Joannie Bacho „Medal Złoty Za 
Długoletnią Służbę” – przyznany przez Prezydenta RP

-Panią; Wiesławie Gola, Ewie Kowalczyk, Elżbiecie Reczek, Wiesławie Sitkowskiej „Medal 
Srebrny Za Długoletnią Służbę” – przyznany przez Prezydenta RP,

- Panu Zdzisławowi Włodarskiemu  „Medal Zasłużony Kulturze Gloria Artis” – 
przyznany przez Ministra Kultury i Dziedzictwa Narodowego.

Przystąpiono do realizacji porządku obrad.
 
   Burmistrz Gminy Pan Tomasz Śmietanka  zaproponował zdjęcie z porządku obrad sesji  
projekt uchwały o numerze  roboczym 3-  zmieniający uchwałę w sprawie określenia 
wysokości stawek podatku od nieruchomości oraz zwolnień w podatku od nieruchomości.
Propozycja ta wynikła po dokładnej analizie nad jej procedowaniem  na  posiedzeniach 
branżowych Komisji Rady oraz na naradzie korekcyjnej.

  Radny Pan Marek Buczkowski zapytał:  czy nie można tego projektu skierować do 
ponownego rozpatrzenia przez komisje? tj.  nie zdjęcie powyższego projektu uchwały,
tylko skierować  do ponownych   prac Komisji.
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 Burmistrz poinformował, że do tematu wrócimy, czy w takiej formie czy w formie np. 
uchwały, która daje większe ulgi podatkowe, w większym zakresie przedmiotowym dla 
przedsiębiorców, którzy tworzą nowe miejsca pracy  -  na następnej sesji.
   
    Za zdjęciem powyższego projektu uchwały głosowało 15 Radnych,
Głosów przeciwnych –0,
Głosów wstrzymujących się – 5.
( Projekt uchwały został zdjęty z porządku Sesji ). 

   Radny Pan Kuźnar Stanisław jako Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej,  
Budownictwa, Komunikacji i Bezpieczeństwa Publicznego zgłosił wniosek formalny
 o umieszczenie w porządku obrad dzisiejszej sesji projektu uchwały

- w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy gruntu dot. 
części działek oznaczonych numerami:
2523, 2511 o łącznej powierzchni 1512m2 położonych w m. Kozienice    

Radny dodał, że jest to rozszerzenie treści projektu uchwały z poprzedniej sesji,  
zobowiązując Burmistrza do opracowania analizy- techniczno ekonomicznej dla nowego 
obiektu lokalizowanego na działce 2511 ( STW). 
Uchwała została zgłoszona do Przewodniczącego Rady Miejskiej na piśmie, gdzie była 
omawiana na posiedzeniach Komisji branżowych. Omawiany projekt uchwały uzyskał 
poparcie na wszystkich komisjach branżowych.
Podjęcie powyższego projektu uchwały pozwoli na wybranie najlepszej koncepcji zabudowy 
terenu działki 2511 w uzgodnieniu z dzierżawcami  działek 2523 i 2511, władzami miasta 
oraz Radnymi Rady Miejskiej , poprawi wizerunek tej części miasta , jednocześnie umożliwi 
zawarcie umów dzierżawy tych gruntów do 31.12.2010r.    

  Radny Pan Marek Buczkowski wyraził swoje niezadowolenie w związku z braku 
przedstawienia drugiego projektu uchwały w powyższej sprawie,  złożonego również do 
Przewodniczącego Rady na piśmie przez Radnych Klubu Platformy Obywatelskiej
 w sprawie wyrażenia zgody na podjęcie prac, celem uzgodnienia koncepcji zabudowy 
działek nr 2523, 2511 położonych  w Kozienicach.  
Projekt uchwały proponowany przez Radnego Kuźnara zmienia się tym faktem, że trzeba 
wykonać  ekspertyzę techniczno-ekonomiczną, która obciąży Gminę i nie wiadomo czy 
Gmina wykona jakiekolwiek następne działania.
   Mając na uwadze przedstawioną treść projektu uchwały,  Radny zwrócił uwagę że:
-zgodnie z art. 694 Kodeksu cywilnego, jeżeli dzierżawca składa propozycję przedłużenia 
umowy dzierżawy i nie otrzymuje na to żadnej odpowiedzi, natomiast czynności dzierżawy 
dalej są kontynuowane za zgodą wynajmującego, to z mocy tego artykułu umowa staje się  
na czas nieokreślony.   
     W związku z tym prosił o przerwę i sprawdzenie tej kwestii przez radcę prawnego, czy jest  
to prawda, jeśli tak to wtedy zgłoszony projekt uchwały przez Radnego Pana Stanisława 
Kuźnara byłby niezasadny.

 Burmistrz Gminy Pan Tomasz Śmietanka poinformował, iż takie sprawy rozstrzyga sąd
 a nie rada.

 W tym momencie Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda ogłosił 5-cio 
minutową przerwę.
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   Po krótkiej przerwie Przewodniczący Rady Miejskiej wznowił obrady.

Przewodniczący Rady Miejskiej wyjaśnił, iż propozycję Radnego Pana Marka 
Buczkowskiego nie będziemy wyjaśniać w tej chwili, można dochodzić na drodze innej niż 
rada – sprawy dotyczą dwóch różnych aspektów. Radny Pan Buczkowski Marek wnosił 
o zbadanie tematu dot. Umów, natomiast Radny Pan Stanisław Kuźnar o wprowadzenie 
projektu uchwały pod obrady sesji. 
  
Po przeprowadzonej dyskusji przystąpiono do głosowania nad wnioskiem j.w. 
przedstawionym przez Radnego Pana Stanisława Kuźnara.

Za wprowadzeniem wniosku Pana Kuźnara Stanisława j.w.  głosowało – 17 Radnych.
Głosów przeciwnych – 2,
Głosów wstrzymujących się – 1.
Wniosek Radnego  został włączony do porządku sesji jako pkt. 4.8.
   
Innych uwag nie zgłoszono.
 
     Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej  Pan Mariusz Prawda przypomniał, że 
porządek dzisiejszej Sesji przedstawia się następująco:

1. Otwarcie obrad.
2. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji.
3. Interpelacje i zapytania Radnych.
4. Podjęcie uchwał w sprawie: 
   4.1. -  zmian w budżecie Gminy Kozienice  na 2009 rok,        
   4.2.-  wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżaw nieruchomości Gminy 
            Kozienice,
   4.3. – uchwalenia planu miejscowego wsi Śmietanki,
   4.4. – zmieniająca uchwałę w sprawie zasad wynagradzania nauczycieli,
   4.5. – przyjęcia rocznego programu współpracy z organizacjami pozarządowymi,
   4.6.-  upoważnienia Komisji Rewizyjnej do przeprowadzenia kontroli  w Żłobku Miejskim 
            w Kozienicach,
  4.7.-   w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy gruntu dot. części 
            działek oznaczonych numerami:

2523, 2511 o łącznej powierzchni 1512m2 położonych w m. Kozienice    

5. Informacja w sprawie zbiorczych wyników sprawdzianów, egzaminów zewnętrznych oraz 
     klasyfikacji rocznej w szkołach Gminy Kozienice.
6. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych.
7. Wolne wnioski i informacje. 
8. Zamknięcie obrad.

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda zwrócił się z pytaniem, czy ktoś 
z Radnych chciałby wystąpić z wnioskiem o dokonanie zmian w wyżej wymienionym 
porządku obrad?

Radni nie zgłosili żadnych zmian, bądź innych propozycji. 
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  Za przyjęciem proponowanego porządku Sesji j.w. głosowało – 18 Radnych, głosów 
przeciwnych – 0, głosów wstrzymujących się -  2. 

Ad. 2.
  Punkt 2 - to przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej Sesji.

Protokoł Nr XXXVII/2009 z dnia 29 września  2009 został przyjęty bez zastrzeżeń.

Ad. 3.
    W punkcie interpelacje i zapytania radnych, głos zabrali:

Radna Pani Grażyna Ziółek zapytała:
- Czy planuje się poprawę warunków, wizerunku na placu targowym dla sprzedających? 
- Na podstawie jakiego aktu prawnego skorzystał Burmistrz  przy obsadzeniu stanowiska 
nowego Dyrektora KCKRiS ?

 
 Radna Pani Alicja Kordula  zapytała:
- Czy jest planowane w ramach remontów wykonanie dojazdu do budynku socjalnego przy 
Żeromskiego 4?
- Czy istnieje możliwość likwidacji zastoiny wody na skrzyżowaniu ulic 
Kopernika-Skłodowskiej?
- Czy istnieje możliwość oznakowania przejścia dla pieszych przy ul. Żeromskiego na 
wysokości budynku socjalnego?
- Czy w roku bieżącym zostanie wykonana przebudowa chodnika w ciągu ul. Żeromskiego 
na odcinku od Jana Pawła w kierunku cmentarza?

Radny Pan Henryk Jaworski interpelował w sprawie:
- Podjęcia stosownych działań w celu dokonania  przecinki  drzew i krzewów w pasie 
drogowym ulicy Warszawskiej w kierunku szpitala.
- Uporządkowania terenu po wykonaniu prac związanych z budową chodników na Osiedlu 
Zdziczów ( leżą pryzmy piachu).
Dlaczego nie został wykonany plac zieleni przy ul. Świerkowej ?

Radny Pan Marek Buczkowski zapytał:
Kiedy zakończono budowę boiska sportowego w ramach programu „Orlik 2012” przy 
Publicznym Gimnazjum Nr 1, czy otrzymanie dotacji na to zadanie nie  jest zagrożone?
- Czy zawarto porozumienie ze Starostwem Powiatowym na przebudowę ul. Dolnej,
  czy ulica  planowana jest do wykonania w przyszłym roku?
Radny interpelował w sprawie zainstalowania monitoringu bądź fotoradaru na ulicy 
Lubelskiej.

Radny Pan Krześniak Wiesław zapytał:
Czy w tym roku będą wykonywane remonty dróg gruntowych?

Radny Pan Edward Pułkowski prosił Burmistrza o przekazanie nowych informacji na 
temat 
remontu drogi krajowej nr 79 z Kozienic do Ryczwołu.
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Radny Pan Mariusz Ptaszek zwrócił uwagę, że podczas realizowanej inwestycji na ul.  
Wspólnej brak jest dojazdów do posesji, od dwóch tygodni wykonawcy nie ma na budowie.
W związku z tym prosił o podjęcie działań w tej kwestii.

Radny Pan Marek Kuźmiński nawiązał do tematu, który przewija się przez lata, chodzi
 o przejście ( ścieżkę ) z ul. Żeromskiego do Szpitala. Proponuje, aby powrócić do rozmów 
ze Starostwem Powiatowym, aby  uporządkować tą kwestię związaną z utrzymaniem 
ścieżki. Zdaniem Radnego należy stworzyć godne warunki przejścia, stworzyć doraźnie 
twardy harmonogram utrzymania tej ścieżki.

Radny Pan Stanisław Kużnar zapytał:
- Czy jesteśmy przygotowani na pomoc dla bezdomnych i innym ludziom potrzebującym 
pomocy  w okresie nadchodzącej zimy? 
- Ile w zasobie mieszkaniowym Gminy  na dzień dzisiejszy jest lokali socjalnych?      
- Co zmieniło się w ciągu roku 2009, czy tych  lokali socjalnych przybyło, jeśli tak to ile,  
gdzie takie lokale zostały pozyskane? 
- Czy została już opracowana koncepcja rozbudowy Kotłowni Miejskiej, czy zostały złożone 
wnioski o pozyskanie  pieniędzy dla tych celów z funduszy unijnych i jaka jest ewentualnie 
szansa ich uzyskania?

Radny Pan Krzysztof Pawlik zapytał:
- Czy jest planowana do realizacji przebudowa ul. Batalionów Chłopskich  oraz budowa 
parkingu przy ulicy Bohaterów Getta? 

  Ad. 3. 
     Burmistrz Gminy Pan Tomasz Śmietanka przedstawił następujące projekty uchwał:

 
- w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2009r.

 Projekt uchwały został przyjęty w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych przy 
dwóch głosach wstrzymujących się.
Za przyjęciem uchwały głosowało – 18 Radnych  
Uchwała Nr XXXVIII/441/2009 w załączeniu do protokołu.

- zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
      Kozienickiemu  

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został przyjęty 
bez uwag – jednogłośnie.
Uchwała Nr XXXVIII/442/2009 w załączeniu do protokołu. 
    

- w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy gruntu dot.  
działek oznaczonych numerami 2872/5, 2872/6 i 2876 położonych w Kozienicach   

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został przyjęty 
bez uwag – jednogłośnie.
Uchwała Nr XXXVIII/443/2009 w załączeniu do protokołu.

- w sprawie  w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 
gruntu dot. działki  oznaczonej  numerem  5200  położonej  w Kozienicach   
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Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został przyjęty 
bez uwag – jednogłośnie.
Uchwała Nr XXXVIII/444/2009 w załączeniu do protokołu.

- w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 
terenu położonego w obrębie sołectwa Śmietanki.

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został przyjęty 
bez uwag – jednogłośnie.
Uchwała Nr XXXVIII/445/ 2009 w załączeniu do protokołu.

- zmieniająca uchwałę w sprawie zasad wynagradzania nauczycieli, ustalenia 
regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania 
nauczycielom nagród i dodatków: motywacyjnego, za wysługę lat, funkcyjnego, za 
warunki pracy oraz niektórych innych składników wynagrodzenia, zasady 
wynagradzania za godziny ponadwymiarowe oraz godziny doraźnych zastępstw, a 
także wysokość oraz szczegółowe zasady przyznawania i wypłacania dodatku 
mieszkaniowego     

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został przyjęty 
bez uwag – jednogłośnie.
Uchwała Nr XXXVIII/446/2009 w załączeniu do protokołu.

 - w sprawie przyjęcia rocznego programu współpracy z organizacjami pozarządowymi  
Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został przyjęty 
bez uwag – jednogłośnie.
Uchwała Nr XXXVIII/447/2009 w załączeniu do protokołu.

- w sprawie upoważnienia Komisji Rewizyjnej do przeprowadzenia kontroli w Żłobku 
Miejskim w Kozienicach  

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został przyjęty 
przy jednym głosie wstrzymującym się.
Uchwała Nr XXXVIII/448/2009 w załączeniu do protokołu.

W tym momencie  Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda ogłosił 5-cio 
minutową przerwę.

 Po przerwie Przewodniczący Rady Miejskiej wznowił obrady.

  Kolejny  projekt uchwały  - przedstawił Radny Pan Kuźnar Stanisław ( Przewodniczący 
Komisji Gospodarki Przestrzennej, Budownictwa, Komunikacji i Bezpieczeństwa 
Publicznego):
 

- w sprawie  wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych  umów dzierżawy gruntu dot. 
działek  oznaczonych  numerami:
2523, 2511 o łącznej powierzchni 1512m2  położonych  w Kozienicach.

  Radny Pan Mariusz Ptaszek zgłosił wniosek formalny aby w § 2 w/w  projektu uchwały
dopisać brzmienie „ do dnia 31.07.2010.”   (w pierwotnym brzmieniu projektu uchwały nie 
określono  terminu wykonania )
tj. pełne brzmienie  § 2 
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„ zobowiązuje się Burmistrza do opracowania analizy techniczno-ekonomicznej dla nowego 
obiektu lokalizowanego na działce 2511 do dnia 31.07.2010”

Za przyjęciem poprawki Radnego Pana Mariusza Ptaszka  głosowało – 17 Radnych,
 Głosów przeciwnych – 0,
Głosów wstrzymujących się – 3 
Poprawka została przyjęta.

  W dyskusji nad powyższym projektem uchwały głos zabrali:

Radny Pan Marek Buczkowski nawiązał do & 2 projektu omawianej uchwały  
o następującym brzmieniu   „zobowiązuje się Burmistrza do opracowania analizy 
techniczno – ekonomicznej dla nowego obiektu lokalizowanego na działce 2511 w terminie 
do 31 lipca 2010r.  Zapytał Burmistrza – jakie są plany, możliwości wykorzystania tego 
placu  STW?
 ( na co, kto tam ma być, na jakie cele ma być przeznaczony teren w przyszłości?)

  W odpowiedzi na powyższe Burmistrz poinformował, iż odpowiedź na to pytanie – dopiero 
po przyjęciu uchwały.

Radny Pan Mirosław Markiewicz również zwrócił uwagę na sporny jego zdaniem zapis & 2,
Zdaniem Radnego, Burmistrz poprzez swoje służby będzie przedstawiał tą koncepcję,
a powinna być aktywność obu stron. Zwrócił uwagę na brak konsekwencji, idąc w kierunku 
nie rozwiązania dalej sprawy. Była wcześniej propozycja uwzględnienia wszystkich celów,
 a teraz jest inaczej, przy głosowaniu będzie wstrzymywał się.  

   Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił uwagę, że wnioski z komisji będą wpływać na 
kształt tej analizy, czy na dane w której będą w niej zawarte.

Radna Pani Grażyna Ziółek ma nadzieję, że temat ten zostanie pozytywnie załatwiony.
Zdaniem Radnej teren ten powinien być jak najszybciej uporządkowany, mając na uwadze
estetykę tę części miasta.  

 Radny Pan Kuźnar Stanisław jako twórca tego  projektu uchwały nosił się z zamiarem 
zgłoszenia już  od dłuższego czasu, Komisja nad tym tematem pracuje już drugi rok. 
Zdaniem Radnego jest to dobry kroczek do przodu, trzeba ze wszystkimi zainteresowanymi 
rozmawiać, miejsca jest.
Zwrócił uwagę, że ma naciski od Komitetu Osiedlowego, od społeczeństwa aby coś z tym 
tematem zrobić. Dodał, że jeśli sami tym tematem nie potrafimy się zająć – niech się zajmą 
specjalistyczne biura projektowe. 

Radny Pan Marek Buczkowski uważa, że będziemy mieć piękną koncepcję, ale tylko na 
papierze, natomiast dla mieszkańców ten punkt będzie wyglądał jak wygląda.

Po czym  przystąpiono do głosowania nad projektem  uchwały z uwzględnieniem przyjętej  
powyżej poprawki. 
Za przyjęciem  uchwały głosowało – 17 Radnych,
Głosów przeciwnych – 2,
Głosów wstrzymujących się - 1 
Uchwała Nr XXXVIII/449/2009 w załączeniu do protokołu.
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Ad. 5. 

     Informację w sprawie zbiorczych wyników sprawdzianów, egzaminów zewnętrznych oraz 
klasyfikacji rocznej w szkołach Gminy Kozienice przedstawił Dyrektor Wydziału Edukacji,  
Kultury i Sportu Pan Robert Boryczka  
Informacja stanowi integralną część niniejszego protokołu. 
   Do przedstawionej informacji uwag nie wniesiono.

  Po czym odbyła się kolejna miła uroczystość – Dwie pary małżeńskie:

1/ Państwo  Janina i Bogdan Jakub Adamczykowie,
2/ Państwo Stanisława i Adam Jan Jaskulak

- z rąk Burmistrza Gminy Pana Tomasza Śmietanki zostały odznaczone Medalami
 „Za długoletnie pożycie małżeńskie”, przyznane jubilatom przez Prezydenta RP. 
Długoletnie to znaczy najmniej – 50 lat.
Podczas uroczystości nie zabrakło kwiatów, szampana i życzeń od władz miasta, 
najbliższych i oczywiście chóralnego „sto lat” 

 W tym momencie Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda ogłosił 10-cio
minutową przerwę.

  Po przerwie Przewodniczący ponownie wznowił obrady.

 
Ad. 6.
    Zanim Burmistrz Gminy udzielił odpowiedzi na zgłoszone interpelacje, wnioski,  
zapytania Radnych, głos zabrał Naczelnik Wydziału Ruchu Drogowego Kozienickiej Policji  
Nadkomisarz  Pan Sylwester Radzikowski, który ustosunkował się po części  do zgłoszonej 
interpelacji przez Radnego Pana Marka Buczkowskiego, a dotyczy zainstalowania 
fotoradaru na ulicy Lubelskiej. Poinformował m.in.  pokrótce o działaniach Policji
 w zakresie prowadzonych kontroli, którymi w dużej mierze jest przekroczenie dozwolonej 
prędkości przez użytkowników dróg. Tak duża liczba samochodów poruszających się po 
drogach naszego powiatu wpływa na ilość zdarzeń drogowych z ich udziałem, jak również 
ilość popełnianych przez kierowców wykroczeń drogowych, w zakresie  przekroczenia 
prędkości. Dodał, że na uwagę zasługuje fakt, iż w ostatnim okresie czasu można zauważyć 
tendencję spadkową zaistniałych przestępstw.
Starają się działać w różnych aspektach, poprzez wykorzystywanie różnych urządzeń do 
zwalczania piractwa drogowego m.in. radarowego miernika prędkości, wykorzystują 
automatyczne rejestratory do zachowania uczestników ruchu , jest nim fotoradar, 
wideorejestrator,  który rejestruje  przekroczenia dozwolonej  prędkości.

 W tym roku zarejestrowano, wydrukowanych z fotoradaru (wersja przenośna)   2300 
wykroczeń związanych z przekroczeniem dozwolonej prędkości. Wtedy,  zgodnie 
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z przepisami prawa  Policja musi do każdego dotrzeć, wyjaśnić, ustalić okoliczności 
zdarzenia – nie może być tzw. wyroku zaocznego (  jeśli stan wyższej konieczności – to 
pouczenie, w przypadku np. lekarz śpieszący  z pomocą ).
Na terenie powiatu kozienickiego jest zainstalowanych 2 fotomaszty, fotoradar można 
używać w wersji przenośnej, gdzie jest rejestrowana niedozwolona prędkość. 

Ulica Lubelska  ( użytkownicy przekraczają przepisy ruchu drogowego) – na tej ulicy 
Policja działa  na ręcznych miernikach prędkości, przy używaniu tego typu rejestratorów 
muszą być dogodne warunki zatrzymywania pojazdów, aby nie stwarzać zagrożenia w 
ruchu drogowym, dlatego też muszą być  wyznaczone miejsca do kontroli. Skupiają się nie 
tylko na przekroczeniach prędkości ale na sprawdzaniu stanu trzeźwości kierowców. 
Nadkomisarz Pan Sylwester  Radzikowski zwrócił uwagę, że na  ulicy Lubelskiej  nie było 
wypadków śmiertelnych,  nie jest to odcinek szczególnego zagrożenia, nie notuje się  
notorycznie przekroczeń prędkości.
„Jeśli jest konieczność zakupu fotomasztu na ulicę Lubelską, Policja na oczekiwanie 
przystaje”
Fotomaszt – koszt zakupu  24tys. złotych, montaż ok. 3 tys zł, ogólnie potrzebna jest suma 
na ten cel ok. 28 tys złotych -  żeby Policja mogła pracować na tym urządzeniu.
To nie jest wymagane, może to być tylko forma przenośna.           
Zdaniem Radnego Pana Włodzimierza Kowalskiego propozycja instalacji  fotomasztu 
winna być poprzedzona opinią Komitetu Osiedlowego.

     Po czym Burmistrz Gminy Pan Tomasz Śmietanka przystąpił do  udzielenia   odpowiedzi 
na interpelacje i zapytania radnych.

Dotyczy poprawy warunków dla sprzedających na placu targowym – wniosek zostanie 
skierowany do zarządcy – KGK Spółka z o.o. w celu rozpoznania sytuacji i określenia 
potrzeb w tym zakresie oraz skalę kosztów. 

Dot. zatrudnienia nowego Dyrektora KCKRiS – przy zatrudnieniu nowego Dyrektora 
w KCKRiS  Burmistrz Gminy  skorzystał:

1. z art. 30, ust. 2 pkt 5 ustawy o samorządzie gminnym – który mówi, że do zadań 
Burmistrza należy w szczególności „ zatrudnienie i zwalnianie kierowników 
gminnych jednostek organizacyjnych”

2. Art. 7 pkt 3, art. 21 i art. 36 ust. 4 art. 39 ustawy o pracownikach samorządowych
tj. m.in. „ Jeżeli wymagają tego potrzeby jednostki pracownikowi samorządowemu 
można powierzyć, na okres do 3 m-cy w roku kalendarzowym wykonywanie innej 
pracy niż określona w umowie o pracę, zgodna z jego kwalifikacjami ....”

3. Pan Marcin Zmitrowicz przy powierzaniu stanowiska był pracownikiem KCKRiS.
Ma wyższe wykształcenie i jest trenerem drugiej klasy sportowej. Pełnił stanowiska
kierownicze, dlatego też posiada pełne kwalifikacje umożliwiające powierzenie mu 
tego stanowiska. Na razie ma powierzone stanowisko do 30.11.2009r. 
Powierzono mu funkcje Dyrektora w drodze awansu.
Nowy Dyrektor KCKRiS przedstawi  koncepcję i zamierzenia funkcjonowania 
jednostki na następnej sesji, gdzie pewne wątpliwości zostaną wyjaśnione.       

Dot. dojazdu do budynku socjalnego przy Żeromskiego 4 – z uwagi na ograniczone środki 
finansowe w roku bieżącym nie planuje się wykonania przedmiotowego dojazdu.
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Dotyczy likwidacji zastoiny wody na skrzyżowaniu ulic Kopernika-Skłodowskiej – w celu 
likwidacji zastoiny wody należy podjąć szersze działania inwestycyjne, które nie są 
uwzględnione w budżecie bieżącego roku. Ulica Kopernika w najbliższych latach wymaga 
przeprowadzenia gruntownej przebudowy i odprowadzenia wód deszczowych poprzez 
zbiorczy system kanalizacji deszczowej.

Dot. oznakowania przejścia dla pieszych przez ul. Żeromskiego na wysokości budynku 
socjalnego – w bieżącym roku złożony został  wniosek do zarządcy  ruchem tj. Starostwa 
Powiatowego w Kozienicach w przedmiotowej sprawie. Pismem  z dnia 10.07.2009r. organ 
zarządzający poinformował,  że nie widzi potrzeby wyznaczenia dodatkowych przejść przez 
ul. Żeromskiego  z uwagi na niewielkie natężenie ruchu pojazdów i pieszych biorąc 
jednocześnie pod uwagę dobrą widoczność uczestników ruchu.    
Burmistrz proponował, aby ponownie wystąpić z lepiej umotywowanym  wnioskiem
do zarządcy .

Dot. wykonania przebudowy chodnika w ciągu ul. Żeromskiego na odcinku od Jana Pawła 
w kierunku cmentarza – w budżecie 2009 roku zadanie takie nie zostało uwzględnione do 
realizacji. Zadanie będzie brane pod uwagę przy konstruowaniu projektu budżetu na 2010r.

Dotyczy przecinki krzewów przy ul. Sikorskiego oraz zieleni przy ul. Świerkowej – 
dokonana zostanie przy współudziale KGK przegląd pasa zieleni przy ul. Sikorskiego. W 
miarę potrzeby wykonana zostanie przecinka w ramach stałego porozumienia z KGK 
( ustalenia te nie dotyczą terenów prywatnych ).
Burmistrz prosił o sprawdzenie realizacji powyższej kwestii.
Po wykonaniu prac polegających na budowie chodników na Osiedlu Zdziczów – teren 
został uporządkowany, uzupełnione zostaną nasadzenia krzewami.

Dot. terminu zakończenia prac związanych z budową boisk sportowych w ramach 
programu „Orlik 2012” – w dniu 28.10.2009r. zostały odebrane roboty budowlane związane 
z budową boisk sportowych w ramach programu „ORLIK 2012” ( nie są zagrożone). 
 W najbliższych dniach zgodnie  z warunkami określonymi w umowach o dofinansowanie 
zadania zostaną złożone wnioski o płatność.  

Dot. przebudowy ulicy Dolnej – w ramach przyjętego budżetu 2009r. zadanie to nie było 
planowane do realizacji. Podpisanie umowy na współfinansowanie  przebudowy dróg 
powiatowych na 2010r.  nastąpi po uchwaleniu budżetu 2010r. Lokalizacja wpustów 
deszczowych w ul. Dolnej została ustalona w porozumieniu z zarządcą drogi. Zgodnie
 z informacją przekazaną przez zarządcę docelowy przekrój ulicy Dolnej zakłada się jako 
uliczny.
Dot. monitoringu wizyjnego miasta Kozienice – w chwili obecnej w systemie pracuje 12 
kamer usytuowanych w najbardziej newralgicznych miejscach naszego miasta.
Obserwacją objęte są główne szlaki komunikacyjne w mieście tj. ulica Warszawska, 
Radomska, Głowaczowska, odcinek ul. Lubelskiej oraz skrzyżowania tych ulic z drogami 
lokalnymi. Kamery monitoringu wizyjnego miasta usytuowane są także w miejscach 
najbardziej narażonych na wzmożoną przestępczość oraz akty chuligańskie.
Na bieżąco przeprowadzane są niezbędne konserwacje sprzętu pracującego w systemie 
monitoringu oraz dąży się do stałego poprawienia jakości i celowości prowadzonych 
obserwacji. Przedsięwzięcia te wiążą się ze znacznymi nakładami finansowymi. W roku 
bieżącym zaplanowano środki finansowe z przeznaczeniem na konserwację sprzętu, 
wymianę urządzeń wizyjnych oraz centrali sterującej systemem.
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Wymieniono 4 monitory CRT, pulpit sterujący oraz dyski twarde do zapisu danych.  
 Ponadto w roku bieżącym po raz kolejny podpisano porozumienie z Komendą Powiatową 
Policji w Kozienicach w sprawie wynagrodzenia dla osób zatrudnionych do obsługi 
monitoringu wizyjnego miasta oraz na rekompensaty pieniężne dla policjantów 
wyznaczonych do dodatkowych służb poza czasem określonym w art. 33 ust. 2 ustawy
 o Policji.
Funkcjonowanie monitoringu wizyjnego oraz zwiększenie ilości patroli Policji w dużym
stopniu wpływa na poprawę porządku publicznego na terenie miasta oraz zwiększa poczucie 
bezpieczeństwa wśród  społeczności lokalnej miasta Kozienice.
Burmistrz dodał, że jeśli chodzi o ulicę Lubelską to bardziej chodzi o radar niż monitoring 
- to wszystko kosztuje. Jeśli będzie wola Rady w wygospodarowaniu środków na ten cel  
można będzie rozbudować, trzeba w I kolejności zrobić projekt.  

Dot. remontów dróg gruntowych – z uwagi na niesprzyjające warunki atmosferyczne 
prowadzenie remontów dróg gruntowych było technicznie i ekonomicznie nieuzasadnione.
Problem stanu dróg jest na bieżąco monitorowany. W miesiącu listopadzie przy 
sprzyjających warunkach atmosferycznych remonty dróg gruntowych na całym terenie 
Gminy zostaną wznowione.

Dot. nowych informacji na temat remontu drogi krajowej nr 79 Kozienice-Ryczywół
Informacja na temat remontu znajduje się w aktualnościach Kroniki Kozienickiej.
 We wtorek ukazała się na stronie internetowej  GDDKiA  informacja o ogłoszeniu 
przetargu – przedmiot zamówienia „rozbudowa drogi krajowej nr 79  na odcinku 
Kozienice-Ryczywół” od kilometra do kilometra określonego – czas trwania zamówienia lub 
termin realizacji zakończenia – 30 wrzesień 2010r.   
Jeżeli w procedurach przetargowych wykonawca zostanie wyłoniony, zgodnie  z przepisami 
prawa, nie będzie żadnych odwołań – w połowie grudnia poznamy wykonawcę na realizację 
drogi Kozienice – Ryczywół.
Zdaniem Burmistrza jest to bardzo ważny, zakończony etap administracyjny.
W ramach tych robót będzie wykonany również ten odcinek, o którym mówił Radny Pan 
Edward Pułkowski.  

Dot. braku dojazdów do posesji na ul. Wspólnej – zgodnie z zawartą umową Wykonawca 
robót odpowiada za plac budowy oraz możliwość dojazdu do posesji. W newralgicznych 
przypadkach nie jest możliwe zapewnienia dojazdu ze względów technologicznych. Opady 
śniegu oraz długotrwałe opady deszczu spowodowały konieczność przerwania prac 
budowlanych. Wykonawca obecnie wznowił prace budowlane. Rozpoczęcie prac 
budowlanych przesunęło się z uwagi na brak zgody mieszkańców na realizację 
przedmiotowego zadania. Zamawiający zwróci uwagę wykonawcy o konieczności 
zapewnienia dojazdów do posesji. 

Dot. utrzymania ścieżki z ul. Żeromskiego w kierunku Szpitala Powiatowego – 
Problem  bardzo  złożony, w tym temacie należy porozumieć się ze Starostwem Powiatu 
Kozienickiego, co możemy zrobić, w związku z tym należy wystąpić z wnioskiem
- kopię pisma przekazać do wiadomości Radnemu Panu Markowi Kuźmińskiemu.
Radna Pani Grażyna Ziółek proponuje aby rozważyć możliwość  zaprojektowania nowej 
ścieżki na granicy działki – trzeba znaleźć w tym temacie nowe rozwiązanie. 
  
Dot. pomocy dla bezdomnych w okresie nadchodzącej zimy – M-G Ośrodek Pomocy 
Społecznej w Kozienicach w organizacji pomocy bezdomnym współpracuje z:
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- Powiatową Komendą Policji,
- Powiatową Komendą Straży Pożarnej,
- Domem Pomocy Społecznej w Kozienicach.

Osobom bezdomnym pracownicy socjalni zabezpieczają:
- odzież i obuwie dostosowane do pory roku,
- gorący posiłek w stołówce, która funkcjonuje przy Ośrodku, jak również możliwość 

skorzystania z pomocy w naturze w formie talonów żywnościowych,
- dostarczają niezbędne leki ratujące życie.
Pracownice socjalni systematycznie prowadzą rozmowy nakłaniające osoby nie 
posiadające  własnych lokali mieszkaniowych, jak również mieszkających w lokalach 
nie nadających się do dłuższego zamieszkiwania, bądź będących w konfliktach 
rodzinnych – do korzystania z ofert proponowanych przez Ośrodek w celu 
zabezpieczenia na okres zimy.  
Ponadto na bieżąco aktualizowany jest wykaz miejsc noclegowych w schroniskach dla 
bezdomnych i w razie konieczności osoby bezdomne mogą być do nich kierowane, gdzie 
Ośrodek ponosi koszty pobytu.   

Dotyczy lokali socjalnych – w mieszkaniowym zasobie Gminy posiadamy 79 lokali  
socjalnych. Na lokale socjalne oczekuje 55 rodzin, są to rodziny o niskich dochodach, nie 
przekraczających na jedną osobę 100% najniższej emerytury tj. 675,10 zł w gospodarstwie 
jednoosobowym i 506,33 w gospodarstwie wieloosobowym.
Na lokale socjalne oczekuje 35 rodzin zgodnie z orzeczonym wyrokiem Sądu o eksmisję 
z budynków komunalnych, spółdzielczych i prywatnych. W roku 2009 złożono 5 nowych 
wniosków o przydział lokalu z mieszkaniowego zasobu Gminy.  
   Na temat nowych lokali socjalnych można rozmawiać przy konstrukcji budżetu 2010. 

Do kwestii związanej z rozbudową  Kotłowni Miejskiej ustosunkował się Prezes KGK 
Spółka z o.o. Pan Andrzej Jung. Poinformował m.in., iż Spółka posiada opracowaną 
koncepcję Kotłowni. Koncepcja spełnia wszystkie wymagania prawne. 

 Wspomniał o możliwości modernizacji przy środkach zewnętrznych.  
  
Dot. przebudowy ulicy Batalionów Chłopskich oraz budowy parkingu przy ul. Boh. Getta –
Na przebudowę ulicy Batalionów Chłopskich złożono wniosek o dofinansowanie ze 
środków zewnętrznych. Wniosek przeszedł  pozytywnie ocenę formalną. Obecnie czeka się 
na decyzje w sprawie przyznania środków.
Na budowę parkingu przy ulicy Bohaterów Getta została opracowana dokumentacja 
techniczna i uzyskane pozwolenie na budowę. Realizacja zadania uzależniona jest od 
zabezpieczenia środków na zadanie w budżecie Gminy.   

Ad. 7.
W punkcie wolne wnioski i informacje głos zabrali:
Radny Pan Mariusz Ptaszek złożył  wniosek, aby wykonać remont wszystkich dróg 
gruntowych w Aleksandrówce.

Radny Pan Edward Pułkowski prosił o krótką informację Dyrektora SPZZOZ   o sytuacji  
Szpitala.

  W odpowiedzi na powyższe głos zabrał Dyrektor Szpitala Powiatowego w Kozienicach Pan 
Sławomir Idzikowski, który poinformował m.in.:
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Szpital funkcjonuje w pełnym zakresie, bez zakłóceń, nie ogranicza działalności w żadnym 
zakresie, nie ma żadnych ograniczeń w przyjęciach pacjentów  do szpitala – spełnia 
wszystkie kryteria działalności.
Dyrektor z zadowoleniem poinformował, iż Szpital otrzymał na kolejne 3 lata certyfikat  
zarządzania jakością. 
Wspomniał o kłopotach finansowych w zakresie bieżącego funkcjonowania, co nie odbija 
się na jakości usług.
Na najbliższej Sesji Rady Powiatu eksperci przedstawią plan naprawczy i audyt , który 
zostanie dokładnie przeanalizowany. Dokument przedstawia różne założenia wariantowe
w szerszym zakresie. Plan nie zakłada ograniczeń usług dla pacjentów, zachowuje wszystkie 
usługi.
 
Radny Pan Marek Buczkowski sygnalizował, że na oddziale wewnętrznym szpitala nie 
funkcjonują dzwonki- brak kontaktu pacjenta z personelem.

W odpowiedzi na powyższe Dyrektor Szpitala poinformował, iż całość instalacji  
„szfankuje”, nie są w stanie całkowicie tego problemu wyeliminować na dzień dzisiejszy.
Zaplanowano remont całości oddziału w planach na rok przyszły. 
 
Radna Pani Ziółek Grażyna prosiła o zabezpieczenie większej  ilości  stojaków na rowery  
przy głównym wejściu do szpitala.
Dyrektor poinformował, że rozwiązanie tego tematu -  to kwestia najbliższych dni.

Radny Pan Mirosław Markiewicz nawiązał do sposobu  odpowiedzi Dyrektora KCKRiS na 
zgłoszone jego  interpelacje  w czasie  XXXVI Sesji Rady Miejskiej w Kozienicach w dniu 
24 września 2009 roku. Dokument ten, zgodnie z intencją Dyrektora KCKRiS otrzymali do 
wiadomości  wszyscy Radni na piśmie. Radny zwrócił uwagę, że te informacje zawarte w 
piśmie  są nieprawdziwe i kłamliwe w stosunku do jego osoby.
Pokrótce Radny ustosunkował się do niektórych kwestii zawartych w piśmie Dyrektora 
KCKRiS.  
Wspomniał również  o problemach komunikowania się między dyrektorem .
Zdaniem Radnego sposób odpowiedzi na 3 podstawowe pytania jest niezadawalający.  
   
  Radna Pani Grażyna w imieniu Dyrekcji ZSZ Nr 1 w Kozienicach ( w związku z 35-leciem 
szkoły)  przekazała podziękowanie za ofiarną pomoc finansową i życzliwość Burmistrzowi 
Gminy oraz  Radzie Miejskiej.

 Zgodnie z zapisem w  Statucie Gminy Kozienice   Przewodniczący Rady Miejskiej Pan 
Mariusz Prawda poinformował, iż do Rady Miejskiej wpłynął wniosek z inicjatywy Klubu 
Radnych Platformy Obywatelskiej, który wnosi aby pod obrady najbliższej sesji wprowadzić 
projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na podjęcie prac celem uzgodnienia koncepcji  
zabudowy działek nr 2523, 2511 położonych w Kozienicach.   
( Pismo z dnia 15 października 2009r.)

   Następnie głos zabrał Burmistrz Gminy Pan Tomasz Śmietanka, poinformował, iż  
„Wspólnota” Pismo Samorządu Terytorialnego  organizuje od wielu lat  ranking gmin,
które mają najwyższy wysiłek inwestycyjny w kraju i tak w kategorii miast powiatowych
zajęliśmy w tym roku takie samo miejsce jak i w zeszłym czyli 15 miejsce w kraju, bez 
dotacji inwestycyjnych jest to – 11 miejsce.
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    Po czym poinformował również, że o godzinie 13-tej  otrzymał dokument od Wojewody,  
który ogłosił „Schetynówki” tj. listę wniosków ocenionych merytorycznie do 
dofinansowania w roku 2010 Narodowy Program Przebudowy Dróg Lokalnych.
Wszystkich wniosków z  całego Mazowsza złożonych zostało – 192. 
Na 192 wnioski – 41 uzyskało akceptację do dofinansowania.
Gmina Kozienice na 27 miejscu z kwotą - 1mln 38 tyś zł.
   
Ad. 8.

Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda 
dokonał zamknięcia o godz.  15.00. XXXVIII   SE S J Ę RADY MIEJSKIEJ
 w KOZIENICACH.

Na tym protokoł zakończono                                   PRZEWODNICZĄCY 
     Protokołowała                                                       RADY MIEJSKIEJ
Elżbieta Kołodziejczyk
        inspektor                                                          MARIUSZ PRAWDA
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